北京理工大学留学生中心简介

留学生中心是学校开展外国留学生教育、招生、管理、服务、国际学生交流与合作的部门。经北京市教育委员会批准，我校接受外国留学人员的类别为：大学本科生、大学专科生、硕士研究生、博士研究生、普通进修生、高级进修生、研究学者、语言生、短期生。是教育部和国家留学基金委批准具有接受国家公派奖学金留学生资格的大学。积极参加国家政府间教育合作项目。

改革开放以来，已有几十个国家的数千名外国留学生、教师和访问学者来校学习。目前攻读本科、硕士、博士学位的留学生已经超过在校留学生总数的60%。

学校现有近百名高水平的教授从事外国留学生的培养工作，可以用英语培养各个专业的博士留学生。留学生中心建立了完善的外国留学生管理制度，提供良好的学习条件和服务。

为帮助刚刚进入大学的外国本科生解决由高中向大学的过渡，熟悉、适应、掌握在大学中的学习方法，我们为一年级的外国本科生单独举办教学班。安排经验丰富、专业水平高的教授给留学生集中上课，受到留学生的欢迎。很多同学以良好的成绩完成了第一年的课程学习，顺利进入各个专业学院（系）开始第二年的学习。
我校对外汉语教学每学期开设8个等级的汉语课程班。有30余名高水平教师任教，汉语教学效果好，受到许多国家的留学生的好评。

学校与100余所国外大学和机构建立了合作关系，每年接待多个长、短期合作项目学生来校学习。欢迎来自世界各国的留学生来校学习。
	 工作联系
	电  话
	电子邮件

	中心行政领导

国际交流合作项目

安全、政策与法律服务
	86-10-68913294
68912847

68912934
	enlinw@bit.edu.cn
shics@bit.edu.cn

zlz3849@bit.edu.cn

	公共关系、理工奖学金评审、

校际交流生报批
	68913294
68912934
	enlinw@bit.edu.cn
zlz3849@bit.edu.cn

	中心行政办公室
	68911438
	wuyannong@bit.edu.cn

	招生录取、法律教育、体检确认、

签证居留、信息管理、住宿安排
	86-10-6891438

68913294
	zhlan@bit.edu.cn 
enlinw@bit.edu.cn
weitong@bit.edu.cn

	硕士、博士生培养与学籍管理

国家公派奖学金生

研究生招生
	86-10-68949653

68913294
68912847
	zbxin@bit.edu.cn
shics@bit.edu.cn

enlinw@bit.edu.cn

	本科生教学与学籍管理

本科生招生
	86-10-68912847

68949653
	Ltm1@bit.edu.cn
shics@bit.edu.cn
wuyannong@bit.edu.cn

	汉语语言生招生

对外汉语教学
	86-10-68911438
	zhlan@bit.edu.cn
wuyannong@bit.edu.cn 

	教学设备与后勤、医疗保险、

一卡通、教材、文体活动
	86-10-68912847
	xuhua_zhao@bit.edu.cn


地址：中国100081，北京市海淀区中关村南大街5号,
北京理工大学留学生中心（中心教学楼1144、1145室）
Fax: 86-10-68914846
International Student Center (ISC) of BIT

ISC is responsible for international student education, enrolment, administration and service. BIT is authorized by Beijing Educational Committee to accept foreign students of all sorts, such as Bechalor, Master, Doctor, Visiting Scholar and Researcher, Chinese Language student and Short-term program student. BIT is also authorized by the CSC, Chinese Scholarship Council of the Ministry of Education, P. R. C to admit state scholarship students. BIT actively takes part in international educational cooperative and exchange program between governments.

Since the reform and opening up to the outside world, there have been several thousands students from 36 countries studied at BIT. Presently foreign students studying for bachelor, Master and doctoral degree has reached more than 60% of the total.

With the capacity of fostering doctoral students from abroad in various specialties totally taught in English, there are more than hundred professors of great learning engaged in international students education at BIT. ISC has established whole service and administrative system for international students and provided good learning conditions.

In order to help freshers adapt to campus inveronment, master the mothed of study in university, ISC specially orgnanizes the first year of freshman study class. The experienced professors and lecturers focus on the freshers’ need, providing help and assistant to solve the problems they meet. It’s welcomed by the students and the positive result shows most of the freshers have successfully completed the first year courses and entered the second year study smoothly. 

Teaching Chinese language for foreigners has been developed for many years at BIT. Every semester ISC runs Chinese language classes in 8 levels. More than 30 profound professors and lecturers are teaching Chinese and cultural courses here and their excellent teaching are highly appreciated by the international students.

BIT has set up educational cooperative relations with 100 foreign universities and institutions. Many students come to BIT through long-term or short-term programs every year. 

Welcome to study at BIT.

	Working contact
	Telephone
	E-mail

	Director

International program

Safety, policy & law service
	86-10-68913294
68912847

68912934
	enlinw@bit.edu.cn
shics@bit.edu.cn

zlz3849@bit.edu.cn

	Public relation, BIT scholarship,

Interscholastic exchange student
	68913294
68912934
	enlinw@bit.edu.cn
zlz3849@bit.edu.cn

	General office
	68911438
	wuyannong@bit.edu.cn

	Admission & registration, law education,

Physical Exam. Visa & residence permit, Information, dormitory
	86-10-6891438

68913294
	zhlan@bit.edu.cn 
enlinw@bit.edu.cn
weitong@bit.edu.cn

	Postgraduate education,

CSC scholarship,

Postgraduate enrolment
	86-10-68949653

68913294
68912847
	zbxin@bit.edu.cn
shics@bit.edu.cn

enlinw@bit.edu.cn

	Undergraduate education,

Undergraduate enrolment
	86-10-68912847

68949653
	ltm1@bit.edu.cn
shics@bit.edu.cn
wuyannong@bit.edu.cn

	Chinese language student enrolment,

Chinese language teaching
	86-10-68911438
	zhlan@bit.edu.cn
wuyannong@bit.edu.cn 

	Teaching facility & service,

Medical Insurance, E-card,

Textbook, Entertainment
	86-10-68912847
	xuhua_zhao@bit.edu.cn


    
Address: International Student Center (Room 1144, 1145, Central Teaching Building), 

Beijing Institute of Technology, 

No. 5, Zhongguancun Nandajie, Haidian District, Beijing 100081, P. R. China

Fax: 86-10-68914846
